2020“以辨民器”保护非物质文化遗产国际视觉设计展

参赛登记表

　　　　　　　　　　　　　　　　　

	作品名称
Entries Title
	

	作者姓名
Author Name
	

	院校或机构
Colleges and Universities or Institution
	

	创意说明
Creative Specification
	

	第一作者联系方式（及备用联系方式）
First author contact（and Standby telephone）

	身份证号
ID Number
	
	联系电话
Contact Number
	

	有效地址
Valid Address
	

	电子邮箱
E-mail Address
	
	邮政编码
Zip Code
	

	原创及版权承诺

Originality and copyright commitments
	□  保证参赛作品为原创，作品如果发生版权、知识产权等纠纷，由作者自行承担后果，主办方将取消其参赛资格。
Ensure that the entries are original. If any copyright or intellectual property rights disputes occur, the author shall bear the consequences and the organizer will disqualify the entries.



	关于授权
About Authorization
	□  如您同意将作品授权于主办方请在这里画√，请将授权表电子签名回传至邮箱。
If you agree to authorize the work to the organizer, please draw here √. Please return the electronic signature of the authorization form to the E-mail.

	注意事项：
Matters Needing Attention
登记表、设计文件必须放在同一个文件压缩包内,发送至邮箱zyzxzgda@126.com

1. Please sent to the competition email zyzxzgda@126.com with the registration form, authorization form and design documents in the same file package.

2、报名表命名格式为：姓名+城市+作品名称
2. The format of the entry form is: name + city + entry name
参赛作品版权及作品集出版发售
Entries copyright and portfolio publication

参赛作品必须为参赛者本人或团队的原创作品，如一旦发现参赛作品为抄袭他人创意、概念的行为，或作品发生版权、知识产权等纠纷，由作者自行承担后果，主办方将取消其参赛资格。
1. The participated artwork must be original creation by the designer or the team. If the artwork is involved in plagiarism of other people's ideas and concepts, or copyright, intellectual property rights and any other disputes, the designer shall take the full legal responsibilities and the designer will be disqualified for the competition by the organizing committee.

2. 主办方拥有所有参赛作品的展览、出版、宣传、收藏、用于电视、网络、平面或广播媒体展示的权利。获选作品将在官方微博、微信平台公布。
2. The organizing committee has the right to exhibit, publish, publicize, collect, display on  TV, Internet, and print or broadcast media for all entries. The contest portfolio will be published by the official publisher. The selected entries will be announced on the contest's official website and the contest's official Weibo and WeChat platforms.

3. 主办方有权对获奖作品进行调整或衍生品制作。 
3. The organizer has the right to adjust the award-winning entries or make derivative products based on display requirements and crafting requirements.

	作者签名： 　　[image: image1]　　　　　      　　
Author Sign:  　　[image: image2]　 　　[image: image3]　　　　　　　　           
此处须参赛作品的全部作者电子手写签名

Electronic handwritten signatures of all authors of entries are required here    　　　 

	
	
	
	
	
	
	
	


